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Skrivelse för beredning

Antalet fältassistenter vår stadsdel har varit 4 för att täcka verksamheten i hela 
stadsdelsområdet. I samband med besparingar 2015 tillsatts inte ett vikariat när en fältare gick 
på föräldraledighet. Sedan februari 2017 en av fältare är sjukskriven. Idag är bara två i 
tjänsten vilket det innebär att fältverksamheten inte kan bedrivas i samma vlym.
 
I stadsdelen har olika ungdomsrelaterade händelser ökat i form av trakasserier, droghandel 
mm. Det är allvarligt att fältverksamheten krympt till den nivå som är idag. 
 
Vi anser att politiska majoriteten i stadsdelsnämnden inte tagit sitt politiska ansvar och 
blundat för den negativa utvecklingen. Fritidsgård i Axelsbergs kommer att vara utan lokal 
efter september 2017. Man lägger ner fritidsgården utan att vara tydligt. Detta kallar vi smyg 
besparing eftersom budgeten inom vår stadsdel är ansträngt när det gäller individ och 
familjeomsorg (ett underskott 22, 5mkr)
Vi är oroliga  
 
1. Vad görs förnärvarande för att tillsätta alla tjänster inom fältverksamheten?
2. Vad är anledningen till att det har gått två år sedan den ena fältassistenttjänsten 
vakanssattes
3. Finns det en koppling mellan det ansträngda budgetläget inom socialtjänsten och att 
fältassistenterna minskat?


